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Alexandru Avram a vorbit la Divizia Locală de la Digi24 Galaţi despre cel mai prost an din istoria
Oţelului. Mijlocaşul echipei noastre speră ca odată cu terminarea returului, la anul, Oţelul să o ia
de la zero şi să scoată cât mai mlte puncte, indiferent că va juca în play-off sau în play-out.
Avram a enumerat şi meciurile din care, după părerea sa, echipa noastră putea scoate mai
mult.

    
  

Alexandru Avram: “Aş vrea să uităm cât mai repede acest an, să terminăm ce a mai rămas din
retur şi, practic, după retur, începe alt campionat: play-off sau play-out, depinde unde ne vom
afla. Acolo trebuie să începem de la zero şi să luăm ce ne aparţine. Noi sperăm la play-off, se
poate, de ce nu? Buzăul a ajuns aproape de play-off şi e o echipă pe care am dominat-o la ea
acasă de la cap la coadă şi uitaţi unde se află acum. În foarte multe meciuri puteam obţine mai
mult decât am reuşit. Exemple ar fi cu Ceahlăul acasă, Baloteşti acasă, cu Brăila se putea mai
mult, dacă eram atenţi, la Suceava în deplasare, la fel, au câştigat printr-un penalty, la Călăraşi,
unde am condus cu 1-0, puteam scoate ceva.”  
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